
Zápis z jednání kontrolního výboru 
č. 3/2012 

Den konání 30.04.2012 
Místo konání zasedací místnost MÚ Litomyšl 
Čas  Od 15.00 h Do 17.00 h  

     
Lubomír Sršeň  přítomen 
Jiří Coufal přítomen 
Jan Červenka omluven 
Ing. Jan Kosla omluven  

Přítomnost členů výboru 

Ing. Jaromír Odstrčil omluven 
 Ing. Josef Šimek přítomen 
 Ing. Štěpánka Zavoralová přítomna 

Přítomnost vedoucího odboru Mgr. Miroslava Kubešová přítomna 
Ing. Michaela Severová přítomna Přítomnost dalších osob  
  

Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu. 
 
Program jednání: 
1. Informace o zasedání ZaM 
2. Kontrola stížností  
3. Kontrola hospodaření MS Litomyšl 
4. Propagační materiály města – Ing. Severová 
5. Různé 
 
Předseda výboru uvítal přítomné a seznámil je s programem.  
KV/15/12  
KV schvaluje program jednání. 
Hlasování: pro 4 (Sršeň, Coufal, Šimek, Zavoralová), proti 0, zdržel se 0 
 
Průběh jednání: 
 
Ad. 1 
Informace o zasedání ZaM 
Pan Sršeň informoval přítomné o usnesení zastupitelstva města ze dne 24.04.2012, které 
předkládal jako předseda KV. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 2 
Kontrola stížností  
p. Coufal informoval, že byla zahájena kontrola vyřizování stížností a podnětů občanů za rok 2011, 
nebylo shledáno závad. P. Coufal a p.Červenka předají výsledek kontroly na příštím zasedání KV. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 3 
Kontrola hospodaření MS Litomyšl 
Z důvodu nepřítomnosti Ing. Kosly bylo odloženo na další jednání KV. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ad. 4 
Propagační materiály města  
Ing. Severová, vedoucí odboru kultury a cestovního ruchu, podala podrobné informace vč. přehledu 
evidence zásob propagačních materiálů města a ostatních subjektů (svazky obcí České dědictví 
UNESCO, Českomoravské pomezí, Mikroregion Litomyšlsko a další občanská sdružení). Při výrobě 
propagačních materiálů se postupuje podle směrnice rady města pro zadávání veřejných zakázek. 
Vydané materiály jsou uskladněny na několika místech v několika budovách, bohužel neexistuje 
možnost centrálního skladu v přízemí.  Dále informovala o novém systému sledování návštěvnosti 
města a zodpověděla dotazy členů KV.  
 
KV/16/12  
KV doporučuje RaM, aby se zabývala možností centrálního a jednotného skladování propagačních 
materiálů města.  
Hlasování: pro 4 (Sršeň, Coufal, Šimek, Zavoralová), proti 0, zdržel se 0 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 



Ad. 5 
Různé 
Pan Šimek informoval o postupu kontroly plnění usnesení č. 152/2011 týkajícího se podlahy 
v bazénu. Podle informace pana Zachaře byl zadán znalecký posudek, ale dosud nebyl znalcem 
posudek vyhotoven. Další informace na příštím KV. 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Příští jednání KV bude v pondělí 04.06. 2012 v 15.00 h.  
 
Každý člen KV si připraví návrh do plánu činnosti na 2. pol. roku 2012. 
 
 
 
Lubomír Sršeň  
předseda kontrolního výboru 
 


